
Tijdens de raadsvergadering van 12 december wil de fractie van Wij. Rijswijk de volgende
vragen stellen die betrekking hebben op laaggeletterdheid onder Rijswijkse jongeren.

Zorgen over het stijgend aantal laaggeletterde jongeren.

Vorige week werden nieuwe cijfers bekend over o.a. leesvaardigheid onder jongeren in heel
Nederland. 1 op 3 scholieren is onvoldoende geletterd. Daarbij blijkt dat er door scholieren
steeds minder in de vrije tijd wordt gelezen. In Rijswijk is deze trend helaas niet anders en
daarom de volgende vragen aan de wethouder:

1. Welke stappen kunnen we als gemeente ondernemen om de leesvaardigheid van
jongeren te bevorderen?

2. Is er binnen de samenwerkende partners op het gebied van laaggeletterdheid
voldoende aandacht voor jongeren en welke acties worden ondernomen om de
leesvaardigheid onder deze groep te stimuleren?

3. Wat is er bijvoorbeeld gebeurd met de pilot rondom jongeren en laaggeletterdheid en
de conclusies die hieruit voortgekomen zijn?
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